
Beantwoording vragen GBW-fractie over agendapunt Carbon Farming Raads(commissie)vergadering van:
16-05-2023. (ingediend door S. den Herder)

Om een vlotte verwerking van alle vragen van alle fracties mogelijk te maken, hebben wij bij het invullen van dit format de volgende verzoeken:

 Wilt u a.u.b. gebruik maken van dít format en dit format NIET aanpassen door bijv. kolommen toe te voegen
 Levert u de vragen a.u.b. zo beknopt mogelijk aan | in lettertype Verdana 9 | a.u.b. één vraag per rij
 Gebruikt u a.u.b. voor ieder onderwerp  een afzonderlijk formulier, zodat wij de vragen & antwoorden later bij het desbetreffende agendapunt kunnen opslaan

Vraag Antwoord

Hoeveel hectare Land- en tuinbouwgrond bezit Woudenberg? Als gemeente 8 hectare welke verpacht zijn aan agrarische bedrijven.
De totale omvang is niet in beeld. Tuinbouw komt niet voor m.u.v. 1 bollen bedrijf.

Welke risico’s zijn er volgens de literatuur bij het kweken van olifantsgras en het 
toevoegen van GFT aan land- en tuinbouwrond op de biodiversiteit?

Wij hebben als gemeente nog geen ervaring met en kennis en expertise over Carbon 
Farming.

Wat gaat het onderzoek ongeveer kosten? Vraag aan indieners motie 

Wat wordt de precieze onderzoeksvraag? Vraag aan indieners motie

 Welke meerwaarde heeft een onderzoek uitgevoerd door de gemeente t.o.v. een 
onderzoek uitgevoerd door de LTO? 

Vraag aan indieners motie


